
DAY 1 Penang - Trancit City - Lanzhou (MOD)
 Assemble at Penang International Airport for flight to Lanzhou.
**Overnight at Zhongbang Sheraton Hotel or similar 5 star
DAY 2 Lanzhou - Wuwei - Zhangye (B/L/D)
 Zhongshan Bridge is the first real bridge on the Yellow River. It is known as
the "No. 1 Bridge of the Yellow River" and has important historical and
cultural value. "

 The Yellow River Mother Statue is an iconic sculpture that shows the
relationship between the Chinese nation and the Yellow River.

 Waterwheel Park is a theme park that showcases the ancient Yellow River
irrigation culture. The park has restored the giant waterwheel group from the
Ming and Qing Dynasties, recreating the wisdom of the ancients in using
water power to irrigate farmland. It is known as the "Hometown of Yellow
River Waterwheels".

 Wuwei Wenmiao is one of the most complete and largest Confucius Temple
complexes in the northwest region, and is known as the "Crown of Longyou
Academy".

**Overnight at Zhangye Hotel or or similar 5 star
DAY 3 Zhangye - Jiayuguan (B/L/D)
 Danxia Geopark (include shuttle bus), a world-class colorful hill wonder,
"RainbowMountain" formed by billions of years of geological evolution.

 Jiayuguan Tower (including battery car), the world's most majestic pass, the
western starting point of the Great Wall of the Ming Dynasty, the Silk Road
fortress, and a steel legend that stood in the Gobi Desert for 600 years.

**Overnight at Youth International Hotel or similar 5 star
DAY 4 Jiayuguan - Dunhuang (B/L/D)
 Mingsha Mountain Crescent Lake (include battery car), a thousand-year
wonder of sand and spring symbiosis, an emerald pearl in the desert, the
whistling wind, the rustling sand and the clear water complement each other
to create an eternal poetic scene.

**Overnight stay in Huaxia International Hotel or similar 5 star
DAY 5 Dunhuang - Liuyuan - Xining (B/L/D)
 Mogao Grottoes (including eco-friendly car + digital film), a world cultural
heritage, a treasure of the Silk Road, an art palace of millennium murals and
sculptures, a holy place of Buddhist culture in the desert.

 Then take a bus to Liuyuan and take train to Xining

**Overnight in Xining Sanyu Hotel or similar 5 Stars
DAY 6 Xining - Chaka - Qinghai Lake (B/L/D)
 Chaka Salt Lake (include round-trip train), the Chinese version of the
"Sky Mirror", the pure salt lake reflects the world, and it is like walking
in the clouds, where the water and sky are one color.

**Overnight at Qinghai Lake Guanhu Metropark Hotel or similar 4 Stars
(best in town)
DAY 7 Qinghai Lake - Xining (B/L/D)
 Qinghai Lake (include sightseeing train), China's largest inland
saltwater lake, the "blue gem" on the plateau, a beautiful holy lake
that changes with the seasons.

**Overnight in Xining Sanyu Hotel or similar 5 Stars
DAY 8 Xining - Lanzhou (B/L/D)
 Ta'er Temple (include buggy + commentary + headset), Ta'er
Monastery is located near Xining, Qinghai Province. It is one of the six
major monasteries of the Gelugpa sect of Tibetan Buddhism.

 Transfer back to Lanzhou
**Overnight in Zhongbang Sheraton Hotel or similar 5 star
DAY 9 Lanzhou - Penang (B/MOB)
 After breakfast, transfer to airport for departure
**Home sweet home.

Validity: 01 Jul 2025- 31 Dec 2026 FTG9D8NLHWXIN280625KG

 TA'ER TEMPLE (INCLUDE BUGGY +
COMMENTARY + HEADSET)

 QINGHAI LAKE (INCLUDE
SIGHTSEEING TRAIN)

 CHAKA SALT LAKE (INCLUDE ROUND-
TRIP TRAIN)

 MINGSHA MOUNTAIN CRESCENT
LAKE (INCLUDE BATTERY CAR)

 ALL 5 STARS + QINGHAI LAKE BEST
IN TOWN HOTEL

 LIUYUAN XINING TRAIN

**May Recommend Local Product on the Bus

C14B

**Exclude Tour Leader Tipping



DAY 1 槟城 - 中转城市 - 兰州 （机上用餐)

集合于槟城国际机场乘搭客机飞往兰州。
**夜宿于众邦喜来登酒店或同级 5 星
DAY 2 兰州 - 武威 - 张掖 (早午晚餐)
中山桥，是黄河上第一座真正意义上的桥梁，被誉为‘黄河第一

桥’，具有重要的历史和文化价值。"

黄河母亲像，是一座表现中华民族与黄河关系的标志性雕塑。

水车园，是一座展示古老黄河灌溉文化的主题公园。园内复原了

明清时期的巨型水车群，再现了古人利用水力提灌农田的智慧，
被誉为“黄河水车之乡”。

武威文廟,是西北地区保存最完整、规模最大的孔庙建筑群之

一，素有“陇右学宫之冠”的美誉。
**夜宿于张掖宾馆或同級 5 星

DAY 3 张掖 - 嘉峪关 (早午晚餐)

丹霞地质公园（含区间车），世界级的彩色丘陵奇观，亿年地质
演变形成的"彩虹山"。

嘉峪关城楼（含电瓶车），天下第一雄关，明代万里长城西端起
点，丝路要塞，屹立戈壁六百年的钢铁传奇。

**夜宿于青年国际酒店或同級 5 星

DAY 4 嘉峪关 - 敦煌 (早午晚餐)
鸣沙山月牙泉（含电瓶车），沙泉共生的千年奇观，大漠中的翡

翠明珠，风啸沙鸣与碧水相映成永恒的诗意。
**夜宿于华夏国际酒店或同級 5 星

DAY 5 敦煌 - 柳园 - 西宁 (早午晚餐)

莫高窟（含环保车+数字电影），世界文化遗产，丝路瑰宝，千
年壁画与雕塑的艺术殿堂，沙漠中的佛教文化圣地。

之后乘车前往柳园 搭乘动车前往西宁

**夜宿于三榆酒店或同級 5 星

DAY 6 西宁 - 茶卡 - 青海湖 (早午晚餐)
茶卡盐湖（往返小火车），中国版“天空之镜”，纯净盐

湖倒映天地，幻若行走云端的水天一色奇境。

**夜宿于青海湖观湖维景酒店或同級 4 星（当地最好）

DAY 7 青海湖 - 西宁 （早午晚餐)
青海湖（观光小火车），中国最大的内陆咸水湖，高原上

的“蓝色宝石”，四季变幻的绝美圣湖。
力盟商业街自由活动

**夜宿于三榆酒店或同級 5星

DAY 8 西宁 - 兰州 （早午晚餐)

塔尔寺（含电瓶车+讲解+耳麦）塔尔寺位于青海西宁附

近，属于藏传佛教格鲁派六大寺院之一。
乘车前往兰州。

**夜宿于众邦喜来登酒店或同级 5 星

DAY 9 兰州 - 槟城 （早餐)
早餐后，前往机场乘搭飞机返回。

**美丽的家

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023
FTG9D8NLHWXIN280625KG

C14B
Validity: 01 Jul 2025- 31 Dec 2026

 塔尔寺（含电瓶车+讲解+耳麦）
 青海湖（观光小火车）
 茶卡盐湖（往返小火车）
 鸣沙山月牙泉（含电瓶车）
 全程 5 星+青海湖当地最好酒店
 柳园西宁动车

**不包含领队小费
**车上会有车购


